
Komisia dopravy a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a     č. 10 /2017 

zo zasadnutia Komisie dopravy a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré 
sa uskutočnilo dňa 12.10. 2017 na Mestskom úrade v Michalovciach,  

Priestory MsP,  Nám. osloboditeľov č. 83 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Kontrola plnenia úloh z predchádzajúcej komisie.  
3. Návrh nových dopravných stavieb.  
4. Informatívna správa o letných terasách.  
5. Správa o dopravno-bezpečnostnej situácii a nehodovosti v meste Michalovce. 
6. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a verejných priestranstiev. 
7. Záver. 

 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Braník privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Kontrola plnenia úloh z predchádzajúcej komisie.  
Ing. Dlugoš: - Hľadať možnosti k úprave cestnej svetelnej signalizácie na križovatke Kpt. Nálepku – 

Jána Hollého a to: zabezpečiť, aby sa zelená šípka rozsvietila hneď po vypnutí 
zeleného plného svetla pri výjazde na Ul. Jána Hollého ostáva v sledovaní. 
- Hľadať možnosti k doplneniu zelenej šípky na cestnej svetelne riadenej križovatke 

Jána Hollého a – Ul. Užhorodská – Čajkovského pri jazde od Ul. Kpt. Nálepku na 
Ul. Okružnú.  

Ing. Dlugoš:  - Odporúča prehodnotiť stav podložia na Ul. Andreja Sládkoviča – hrozí prepad cesty.  
 Ing. Mrázová informovala o postupe. 
 Je plánovaná oprava  v r. 2018 v rámci balíka ciest.  
Paľo   - Ul. Hviezdoslavova – Topolianska je potrebné zabezpečiť výrub a výrez krovia.  

- Stále nie je pokosená.  
Paľo: Upozorňuje na potrebná orez stromov pri STS.  
Požiadavka Občana Kaplána na Ul. Okružnej upraviť priechod IV. ZŠ na vyvýšený spomaľovací prah.  
Dlugoš – s Kpt. Švenkom odporúča riešiť križovatku Užhorodská – Moskovská.  
Paľo:  Na Ul. Čajkoského stojí voda pri vstupe do domova dôchodcov:  
   Fürster: pôjdeme preveriť  
Paľo:  Ul. Verbovčík pri hrádzi Laborca je stavebná suť, navrhuje umiestnenie foto-pasce a ju 
 zlikvidovať.  
 Je potrebná občasná kontrola aj zo strany MsP  
 Taktiež aj za tenisovým kurtom SCORP sa nachádza divoká skládka odpadu.  
Dlugoš: Navrhuje na Ul. Štefánikovej osadiť ZDZ – „Okrem dopravnej obsluhy“ za ZUŠ.  
 
MUDr. Valiska: upozornil na potrebu opráv výtlkov na ul. Kalinčiaka a Palárika  
Na Ul. Dobriankého je prepadnutá cesta  
 
 
-k  bodu 3:  
Návrh nových dopravných stavieb. 
Oprava CSS I/18 Humenská - II/582 Masaryková  
 
-k  bodu 4:  
Informatívna správa o letných terasách.      
Bod presunutý na ďalšiu komisiu  



- k bodu 5: 
Správa o dopravno-bezpečnostnej situácii a nehodovosti v meste Michalovce. 
Bod presunutý na ďalšiu komisiu  
 
-k bodu 6: 
Aktuálne záležitosti 
 
K bodu 7: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť a ďalšie zasadnutie sa uskutoční  21.11.2017 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Vladimír Braník,      
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 

 

Zápisnica sa doručí:    

1. Členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Vasiľ – prednosta MsÚ 

4. TaZS mesta Michalovce 

5. OR PZ SR 

6. zapisovateľ orgánov – MsR, MsZ 
7. zapisovateľ komisie 

 


